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Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake vervolg op de vervolgvragen m.b.t. de 

komst van een azc in Dordrecht

Geachte fractieleden,

Bij brief van 22 oktober 2023, bij ons ingekomen op 24 oktober 2023, heeft u op 
grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad 
vervolgvragen gesteld met betrekking tot de komst van een AZC in Dordrecht.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.
Vooraf merken wij op dat door een misverstand de beantwoording van uw 
raadsvragen langer op zich heeft laten wachten dan gepland. Onze excuses 
hiervoor. Op 28 november 2023 is de raad wel inhoudelijk geïnformeerd over de 
stand van zaken AZC waarbij ook een aantal onderstaande vragen reeds beantwoord 
zijn.

Financiën
Vraag 1. a. Op welke wijze maakt het college in de gemeentelijke begroting 

vanaf 2024 inzichtelijk welke bedrag zij via de Algemene Uitkering 
ontvangt op grond van het faciliteitenbudget, zodat voor de 
gemeenteraad inzichtelijk is om welke kosten en baten het gaat en 
zij haar controlerende taak uit kan oefenen?

b. Op welke wijze maakt het college in de gemeentelijke begroting 
vanaf 2024 de kosten en baten die niet ten laste van het 
faciliteitenbesluit kunnen worden gebracht, voor de gemeenteraad 
inzichtelijk?

Antwoord a. De raad stelt een programmabegroting vast. Aan deze programma-
begroting ligt een productbegroting ten grondslag die door ons 
college wordt vastgesteld. In het geval van het AZC wordt de 
productbegroting (en daarmee de programmabegroting) gevoed 
vanuit de projectadministratie die voor de duur van het bestaan van 
het AZC wordt gevoerd. In deze projectadministratie worden de 
verschillende geldstromen en uitgaven in beeld gebracht, met elkaar 
in verband gebracht en beheerd, zodat een goede vertaling in 
product- en programmabegroting kan plaatsvinden evenals een 
goede verantwoording. Omdat het AZC pas in 2025 wordt 
gerealiseerd zal een en ander pas in de programmabegroting 2025 
te zien zijn.

b. Wij hebben al eerder aangegeven in de reguliere planning en 
controlcyclus verantwoording af te leggen aan de raad. Deze 
verantwoording vindt, zoals te doen gebruikelijk, op programma-
niveau plaats. Omdat er een aparte projectadministratie wordt 
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opgezet is het mogelijk om ook op projectniveau - op hoofdlijnen - te 
rapporteren.

Arrest Hoge Raad
Vraag 1. a. Waren er meerdere bieders op de betreffende grond? Zo ja, waarom 

en op welke grond zijn die dan afgewezen?
b. Is het afsluiten van een contract dan nu wel rechtmatig?

Antwoord a. Nee.
b. Ja.

Vraag 2. a. Wat voor regelingen worden er getroffen met directe omwonenden 
over hun woningen? En is het college hier al over in gesprek met de 
bewoners? Zo nee, waarom niet?

b. Koopt de gemeente de woningen ook op? Zo nee, waarom niet?

Antwoord a. Bewoners die van mening zijn dat er sprake is van 
waardevermindering van hun woningen kunnen een verzoek om 
planschade indienen. Inmiddels heeft - ten aanzien van de komst van 
een tijdelijk AZC in Velp - een rechter bepaald dat er ook voor 
tijdelijke AZC's een beroep gedaan kan worden op planschade.

b. Nee. Het is geen verantwoordelijkheid van de gemeente woningen 
op te kopen.

Vraag 3. a. Klopt dit? En zo ja, waarom wordt er dan midden op een 
bedrijventerrein 29.000m onttrokken;

Antwoord a. Wij hebben criteria opgesteld waaraan een locatie voor een AZC zou 
moeten voldoen: geen geplande woningbouwlocatie, geen groen, 
een oppervlakte van circa drie hectare en bij voorkeur (gelet op de 
gewenste snelheid) gemeentelijk eigendom. Deze criteria hebben wij 
begin 2023 ook met de raad gedeeld. Uitkomst van deze criteria is 
dat er geen andere terreinen overblijven dan bedrijfsterreinen. Het 
onttrekken van 29.000 m2 bedrijfsterrein is tijdelijk omdat toepassing 
wordt gegeven aan de Kruimelgevallenregeling. Wij staan altijd voor 
afwegingen waarbij belangen tegen elkaar moeten worden 
afgewogen. In dit geval is op basis van bovenstaande criteria de 
afweging tot stand gekomen. Deze afwegingen zijn 2023 ook al met 
u gedeeld.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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